
 

 

Protokoll årsmöte Patholmsvikens Båtklubb 2024-03-19 
 

Närvarvarande: 27 medlemmar – Lars Stigell, Anna Ingridsdotter, Bent Christensen, Hans 

Gardfjell, Stig Mannfolk, Anders Nylund, Erland Isaksson, Ingvar Vaara, Gunnar Sandgren, I-E 

Östman, Anders Forsberg, Thorsten Segerbrant, Lennart Spolander, Rune Fröding, Daniel 

Gabrielsson, Sebastian Sandberg, Martin Pattenden, Janne Sjödin, Gunnar Järvholm, Sofi 

Lindberg, Olle Rönnlund, Malin Tornberg, Gunnar Erlandsson, Ingegärd Brännström, Bahija 

Honidar, Thomas Hägglund, Jan-Åke Löfgren 

 

§1   Mötet öppnas.  

 

§2   Val av mötesordförande. Sittande, Olle Rönnlund 

 

§3   Val av mötessekreterare. Sittande, Malin Tornberg 

 

§4   Val av två justeringsmän tillika rösträknare. Per-Erik Östman och Daniel Gabrielsson 

 

§5   Fastställande av dagordning. Godkändes 

 

§6   Mötets behöriga utlysande. Godkändes 

 

§7   Föregående årsmötesprotokoll. Finns det några invändningar? Nej. 

 

§8   Årets verksamhetsberättelse. Se bilaga. Fråga om medlemsutveckling, 329 st idag. Har 
ingen exakt siffra, men ordförande berättar att det har varit en tillökning av medlemmar de 
senaste två åren. I fjol var alla bryggplatser upptagna.  

 

§9   Kassarapport (resultat, balansräkning). Balansräkningen visas - tillgångar och inveterie. Se 
bilaga. Tips om att det går att höja bidraget från kommunen om man hör av sig till dem. 
Kundförlust på drygt 100 tkr, är gamla fakturor som har avskrivits utifrån att det inte har gått att 
få tag i. Har någon mer specifika frågor går det även bra att ta kontakt med Sofie.  

En fråga till mötet av Sofie: har faktureringen via mail från Bas fungerat? - Ja, det har det. 



 

 

Mötet godkänner kassarapporten. 

 

§10 Revisionsberättelse. Se bilaga. Mötet godkänner revisionsberättelsen. 

 

§11 Ansvarsfrihet för styrelsen. Mötet ger styrelsen ansvarsfrihet. 

§12 Verksamhetsplan för kommande år inkl. 3-årsplan. Se bilaga.  

Fråga om kontakt för markundersökning har gjorts. Går att söka bidrag via kommunen i och med 
att vi är en förening, via föreningsbyrån och miljö för geologiska undersökningar. 

Mötet godkänner verksamhetsplanen och kommande tre-årsplan. 

 

§13 Förslag till ersättningar. 

Om ersättningen höjs över 1000 kr behöver det bokföras som lön. 

Mötet godkänner om ingen förändrad ersättning till styrelsemedlemmar 

 

§14 Budgetförslag. 

Mötet godkänner tre-årsplanen som budgetförslag. 

 

§15 Medlemsavgift.  

Styrelsen föreslår att öka från 350 kr till 400 kr/år. En orsak är att avgiften till Båtunionen har 
ökat. 

Mötet godkänner förslaget om ökningen av medlemsavgiften till 400 kr/år.  

 

Fråga om hur duktig föreningen är att ta ut avgift då man inte går vakt (1000 kr) och hjälpa till 
vid arbetsdagar. Nu finns det möjlighet till en enklare fakturering via BAS.  

 

§16 Avgifter (bryggplatser, uppläggning, båtlyft inkl. ev. tilläggsavgifter) 

100 kr/m upptag/ilägg och vinterförvar. Förslag från styrelsen är att inte göra några 
förändringar kring ovan avgifter.  

Mötet godkänner styrelsens förslag. 

 

§17 Val av styrelse och funktionärer Bengt och Hans föreslår:  
 
Sittande ett år till: 



 

 

Sofie Lindberg - Kassör   
Gunnar Sandgren 
Thorsten Segerbrandt 
Göran Furstedt 
 
Förslag för 2 år: 
Olle Rönnlund - ordförande 
Malin Tornberg 
Bent Christensen 
Glenn Bergström 
Lars Stigell 
 
Förslag suppleant för 1 år: 
Per Nygren 
Anna Ingridsdotter 
Stig Mannfolk 
Erland Isaksson 
 
Mötet godkänner valberedningens samtliga förslag till styrelse 2024. 
 
 
§18 Val av revisor och revisorsuppleant 
 
Va till revisor – Mariell Ekholm på Ekonomi norr 
 
Revisorsuppleant – Gunnar Järvholm 
 
 
§19 Val av valberedning 
 
Hans Gardfjell och Bengt Olsson omvalts till valberedning. Hans är sammankallande.  
 

§20 Inkomna motioner. 

Inga motioner har kommit in detta år. 

 

§21 Övriga frågor. 

1. Västerbottens båtförbunds årsmöte var i söndags. Erland berättar om Holmön, Norrbyskär 
och gästhamn i Umeå stad.  

Grupp för Norrbyskär planerar för fler bryggplatser. Arbetar för att få bidrag av kommunen. Går 
långsamt men arbetet går framåt. 

Umeå båtsällskap jobbade tidigare för en gästhamn i Umeå stad. Grupp jobbar för brygga med 
el och vatten. Går långsamt men arbetet går framåt. 

Byviken, Holmön, finns behov av renovering och att få bort sand från botten samt att förbättra 
dusch och toalett. Tvättstugan är numer stängd. Kommunen är medveten om problematiken. 
Går långsamt men arbete görs för detta. 

Invalda i Västerbottens båtförbund från vår förening är: 

Anna Ingridsdotter ledarmot 



 

 

Hans Gardfjell, vice ordförande i föreningen 

Per Nygren, revisor suppleant 

2.Efterfrågas nybörjarträffar i år som vi gjorde för några års sedan, klubbkvällar. Med önskemål 
om inte onsdagkvällar. Även eskadersegling är efterfrågad. Styrelsen tar med sig detta. 

3. Annat förslag är att ordna någon slags tävlingsmoment. 

 

§22 Mötet avslutat. 


